

QUESTIONNAIRE

Complete name of the enterprise company

Smila Machine Building Plant Public Joint-Stock Company

Name, surname and position of the managing director of the

enterprise/company

Volodymyr Polushkin – General Director

Contact data of the enterprise/company and of the person authorized to work with foreign partners (postal address, e-mail, telephone,/fax)

Address: 67 Lenin Str., Smila, Cherkasy region, Ukraine, 20700

Anatolii Gabliuk – Head of Sales and Marketing Department

E-mail: a.gabluck@yandex.ru.

Tel./fax: +38 04733 4-33-74, tel: +38 04733 4-24-67.

Enterprise/company profile

Smila Machine Building Plant PJSC produces the following: equipment and machines for sugar, bakery, confectionary, alcohol, oil-and-fat and other processing industries, elliptical bottoms up to 3000 mm in diameter, cast iron castings up to 1000 kg in weight, boiler equipment up to 4000 mm in diameter and to 40 tons weight up, railway tanks for transportation of light oils with capacity of 73.17 m³ and 85.6 m³.

If the enterprise/company already exports to foreign markets? Which products/services?

The plant exports to Belarus, Kazakhstan, Latvia, Lithuania – equipment for baking industry, Russia and Moldova – equipment for sugar and baking industry, Kyrgyzstan - equipment for

sugar industry.

What regions (countries) are of particular interest for your enterprise/ company regarding exports operations ? Which products / services your enterprise/company is ready to export?

The plant is interested in export of equipment for baking industry and boiler equipment to Poland, Bulgaria, Romania, Czech Republic and Slovakia.

What infrastructure or investment projects, tenders abroad are of particular interest for the enterprise/company regarding your participation?

In respect of joint investment projects, the plant is ready to cooperate on production of tanks of different volumes, operating under vacuum, pressure or under filling. Also, we are ready to create joint ventures for the production and assembly of equipment for baking industry.

AHKETA

Полная название предприятия

Публичное акционерное общество «Смелянский машиностроительный завод»

Ф.И.О. руководителя (с указанием должности)

Полушкин Владимир Петрович - генеральный директор

Контактные данные предприятия и лица, ответственного за взаимодействие с иностранными партнерами (почтовый адрес, электронный адрес, телефон факс).

ул. Смелянская 169, г. Черкасы, Украина, 18000

Почтовый адрес: Украина, 20700, г. Смела, Черкасской обл., ул. Ленина, 67

Габлюк Анатолий Иванович - начальник отдела сбыта и маркетинга

E-mail: a.gabluck@yandex.ru.

Тел. / Факс: +38 04733 4-33-74, тел : +38 04733 4-24-67.

Краткая информация о предприятии.

ОАО «Смелянский машиностроительный завод» производит оборудование и машины для сахарной, хлебопекарной, кондитерской, спиртовой, масло-жировой и других перерабатывающих отраслей АПК, днища эллиптические диаметром до 3000 мм, чугунное литье массой до 1000 кг, котельное оборудование диаметром до 4000 мм и массой до 40 т, железнодорожные котлы (цистерны) для перевозки светлых нефтепродуктов объемом 73,17 и 85,6 м³.

На рынках каких стран предприятие уже осу является экспорт,□ какой продукции/услуг?

Заводом экспортируется в Беларусь, Казахстана, Латвии, Литвы оборудования для хлебопекарной отрасли, РФ и Молдовы - оборудование для сахарной и хлебопекарной отрасли, Кыргызстана - оборудование для сахарной отрасли.

Какие регионы (страны) интересуют предприятие с точки зрения экспортной деятельности,□ виды продукции услуг предприятие готово поставить на эти рынки?

С точки зрения экспортной деятельности интересует Польша, Болгария, Румыния, Чехия, Словакия. Готовы экспортировать на их рынки оборудования для хлебопекарной промышленности, котельных аппаратуру.

Какие инфраструктурные, инвестиционные проекты, тендеры за рубежом интересуют предприятие с точки зрения участия в них?

Относительно совместных инвестиционных проектов готовы к сотрудничеству по изготовлению емкостей различного объема, работающих под вакуумом, давлением или под налив. Кроме того, готовы к созданию совместных предприятий по выпуску и сборке оборудования для хлебопекарной промышленности.